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Zápis č. 5/2023 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 17.5.2023 od 16:00, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: V. Anděl, T. Jirásek, J. Kmoníček, J. Lejsek, V. Nidrle, F. Pluhař, 

J. Vik 
Omluveni: L. Ott, L. Ruprich 
Příští zasedání:  14.6.2023 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Návrhy na vyhodnocení sportovců KVS 2023 
3. Organizace vyhodnocení sportovců 
4. Soutěže v beachvolejbalu v kraji 
5. Vyhodnocení krajské konference 
6. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 1/08/2022 - Předat poháry v soutěžích společných s Pardubickým krajem (J. Lejsek, 
L. Ruprich, 30.6.2023). 
Úkol trvá. 

• 2/03/2023 - Navrhnout řešení námětů, jak využít peníze získané navíc ze zvýšených 
členských příspěvků a návrh rozeslat k připomínkám členům výboru KVS (T. Jirásek, 
17.6.). 
Úkol zrušen, vyřazuje se ze zápisu, nahrazen úkolem novým – viz příspěvek T. Jiráska 
v bodu Různé. 

• 3/03/2023 – Zapracovat do návrhu připomínky členů výboru KVS, výsledný materiál rozeslat 
členům výboru v pátek před červencovým jednáním výboru (T. Jirásek, 7.7.). 
Úkol zrušen, vyřazuje se ze zápisu, nahrazen úkolem novým – viz příspěvek T. Jiráska 
v bodu Různé. 

• 1/04/2023 – Vypracovat směrnici o hospodaření (J. Kmoníček, 17.5.). 
Směrnice byla předložena k připomínkování a připomínky zapracování. Výbor KVS 
výsledný text schvaluje. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2023 – do 30.6.: 
9. Přehled družstev v krajských a okresních soutěžích – statistické hlášení – loňská 

tabulka bude opravena dle údajů ve VISu a rozeslány předsedům OVS a krajských 
vedoucím soutěží mládeže ke schválení či opravě. 

10. Návrh textové části rozpisů soutěží řízených KVS (zašlete jen pokud došlo ke 
změnám oproti odsouhlasenému rozpisu 2022-23) – nepředpokládáme změny. 

ad 2 – Návrhy na vyhodnocení sportovců KVS 2023 
Úsek mládeže na základě podnětů z oddílů, okresů a od trenérů krajských reprezentací 
připravil návrh ocenění v jednotlivých kategoriích, výbor KVS návrh schválil. 
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ad 3 – Organizace vyhodnocení sportovců 
V. Nidrle navrhl posunout plánovaný termín z 21. na 22.6., výbor souhlasí a moderátor akce 
má v uvedený den volno. Dále zkusí v plánovaném telefonickém rozhovoru požádat o účast 
předsedu ČVS, která by pro vyhlašované byla událostí, a to nejen proto, že se jedná 
o nejvyššího funkcionáře svazu, ale i o bývalého vynikajícího hráče. 
J. Kmoníček navrhl zahrnou mezi vyhlašované kategorie i nadějného rozhodčího, výbor KVS 
s návrhem souhlasí. 
T. Jirásek dodá J. Vikovi seznam mailových adres, na které budou vyhlašovaným zaslány 
pozvánky, revidován bude loňský seznam hostů, pozváni každopádně budou hejtmanka a dále 
pánové Štěpánek, Cogan a Pekař. Poháry, dary pro vyhlašované a občerstvení zajistí 
J. Lejsek. 
Úkol 1/05/2023: Zaslat J. Vikovi seznam vyhlašovaných včetně kontaktního 

mailu. 
Termín:  25.05.2023 
Odpovídá/odpovídají:  T. Jirásek 
 
Úkol 2/05/2023: Zajistit poháry a dary pro vyhlašované. 
Termín:  22.06.2023 
Odpovídá/odpovídají:  J. Lejsek 
 
J. Vik a V. Nidrle budou konzultovat seznam jubilantů, kteří budou na vyhlášení rovněž 
pozváni. 
Úkol 3/05/2023: Finalizovat připravený seznam jubilantů za rok 2023 
Termín:  20.05.2023 
Odpovídá/odpovídají:  V. Nidrle, J. Vik 

ad 4 – Soutěže v beachvolejbalu v kraji 
Byly diskutovány možnosti, jak pro účel sestavení reprezentace pro olympiádu postupovat, 
zda pořádat sérii turnajů, nebo přímo oslovit konkrétní oddíl. Vzhledem k tomu, že zatím není 
jasné, kterých ročníků narození se olympiáda bude týkat, bylo rozhodnuto počkat (snad do 
konce května) a potom přijmout řešení. 

ad 5 – Vyhodnocení krajské konference 
Organizačně dobře zajištěná, předložené materiály a zprávy (o činnosti, kontrolní a revizní 
komise, o hospodaření) byly vypovídající, účast jedenácti delegátů s hlasem rozhodujícím 
z patnácti. Do KRK byl jako náhradník dovolen M. Sršeň, jako host se zúčastnil a v diskusi 
vystoupil předseda ČVS M. Pakosta. Byla zvolena osmičlenná delegace na VH ČVS v Praze 
13.5. (V. Anděl, M. Houštěk, P. Klár, J. Kmoníček, M. Labašta, V. Nidrle, F. Pluhař a J. Vik). 

ad 6 – Různé 
V. Nidrle: 
- Došla mu pozvánka na valnou hromadu krajské organizace České unie sportu 12.6.2023 

pro jednoho delegáta s hlasem rozhodujícím, výborem KVS byl V. Nidrle delegován. 
- Informace z jednání valné hromady ČVS 13.5. v Praze: 

• Jednání bylo dobře připravené a proběhlo velmi hladce. 

• Všechny zprávy byly předloženy písemně, a tak se k nim prakticky ani nediskutovalo. 

• Neproběhla ani žádná doplňující volba do orgánů ČVS.  

• Byly schváleny úpravy některých dokumentů, nové znění bude zveřejněno na webu 
ČVS. Konkrétně se jedná o SŘ volejbalu, DŘ volejbalu, školení a jmenování trenérů, 
rozhodčích a školitelů, včetně prováděcích předpisů, dále transfery do zahraničí 
a statut reprezentanta ČR.  

• Na programu nebyl návrh na zvýšení členských příspěvků.  
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• Kromě standardních příjmů pro KVS 100 tisíc (organizačně sportovní činnost) a 115 
tisíc (péče o mládež 12-21 let), dále dostaneme 75 % z členských příspěvků v kraji 
vybraných (25 % volných) a pro náš kraj bylo schváleno zvýšení částky na krajské 
projekty mládeže o 45 tisíc. Na 100 + 115 tisíc již podepsal s ČVS jménem KVS 
smlouvu. 

• Ve Dřevěnici proběhlo krajské finále modrého minivolejbalu. 

• Od pátku 26.5. do neděle 28.5. proběhne v hale TJ Slavia Hradec Králové Myslíkům 
memoriál. 

• Za čtrnáct dnů se v Radimi konají oslavy sto dvacátého výročí TJ, navrhl udělit při té 
příležitosti pamětní plaketu. Výbor KVS souhlasí, V. Nidrle dodá text a výrobu zajistí 
J. Lejsek. 

V. Anděl: 
- Na školení rozhodčích se přihlásilo celkem osmnáct uchazečů. Na II. třídu tři, na III. třídu 

patnáct, z toho dva uchazeči z Pardubického kraje. Teoretická část proběhla 9. 
a 16.5.2023 a byla zakončena testem z pravidel volejbalu, praktická bude 20.5.2023 na 
turnaji o Zmrzlinový pohár v Lupenici. 

- Dostal pozvánku na jednání zástupců krajských komisí rozhodčích ve Zlíně, kde bude 
jednak navrhovat změnu listin rozhodčích (Kubín na listinu C, tři rozhodčí druhé třídy na 
listinu D) a dále doplnění funkcionality VISu, aby každý rozhodčí viděl, které zápasy, pro 
které by byl kompetentní, jsou neobsazené a mohl by iniciovat změnu. 

T. Jirásek: 
- Mailem rozeslal jednak informaci o činnosti koordinátora metodiky, kde se podivil nad tím, 

že kluby byly spokojeny, nicméně se nechtějí na nákladech podílet, a dále navrhl změnit 
způsob řešení úkolů 02/03/2023 a 03/03/2023. Vzhledem k tomu, že úsek mládeže 
považuje záležitost za složitější, než původně předpokládali, chtějí nejprve do listopadu 
zpracovat materiál o strategii rozvoje volejbalu v kraji a teprve na základě toho 
rozhodovat. Po diskusi výbor KVS souhlasí s tím, že bude na každém zasedání průběžně 
informován o postupu prací a čerpání nákladů, na zasedání říjnovém bude předložena 
průběžná verze. 
Úkol 4/05/2023: Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat 

o postupu prací na každém zasedání výboru KVS a na 
zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 

Termín:  30.11.2023 
Odpovídá/odpovídají: T. Jirásek 

F. Pluhař: 
- Z deseti předběžně přihlášených nakonec přihlášku na školení trenérů III. třídy skutečně 

podalo jen šest zájemců. To je počet, pro který nemá smysl školení pořádat, V. Nidrle 
navrhl školení zrušit. Po diskusi výbor KVS pověřuje F. Pluhaře, aby, např. na základě 
toho, že se přihlásí další zájemci, o případném zrušení rozhodl. 

J. Vik: 
- V neděli 16.4. se v hale na Pouchově hrálo finále Východočeského poháru. V ženách 

nepřijela Choceň B a omluvila se až v sobotu večer, takže se už vedoucímu soutěže 
nepodařilo sehnat čtvrtého a hrálo se na tři hrané sety. Vyhrály Slatiňany před DTJ HK 
a Pouchovem. V mužích zvítězily Malšovice před TJ Pardubičky, Stěžerami a Hlinskem. 
Turnaj měl dobrou sportovní úroveň, družstva docela dodržovala ústrojovou kázeň, o což 
je vedoucí soutěže před turnajem požádal a na vysoké úrovni byla i organizace včetně 
zajištění cen. 

 
Zapsal: J. Vik. 


